

## PRAYERS

Pursuant to Standing Order 43, on motion of Mr. Condon, seconded by Mr. Turner, it was resolved,—That this House go on record as commending the men of the Royal Canadian Regiment of Canadian Forces Base, London, Ontario, in recognition of the extraordinary help and assistance rendered snowbound citizens of Southwestern Ontario, and the salvation of countless lives which resulted during the recent snowstorm from the quick and effective response of the Regiment and urge the Minister of National Defence to give a unit commendation for voluntary excellent citizenship to this Regiment.

Pursuant to Standing Order 43, on motion of Mr. Young, seconded by Mr. Railton, it was resolved,—That this House urge the Federal Government to consult immediately with the responsible provincial and municipal officials with a view to providing necessary disaster relief to snow-struck Southern Ontario, whether through financial means or physical assistance, and that it give consideration to absorbing or defraying the cost of relief provided by the militia and the Department of National Defence.

Mr. MacEachen, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of Federal-Provincial Memorandum of Understanding in respect of the Administration and Management of mineral resources offshore of the Maritime Provinces, together with Joint-Communique, dated February 1, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 302-5/66.

Pursuant to Standing Order 39 (4), the following three Questions were made Orders of the House for Returns:

No. 148—*Mr. Orlikow*

1. For the fiscal year 1975-1976, what contracts for professional services were let (a) for studies, surveys and analyses into present or future policies, programs or information analysis, and their efficiency and effectiveness (b) into the examination of the administration or internal operation of the Department of the Environment?

2. How much was committed on each contract and to whom?

3. What were the comparable figures for the fiscal year 1973-1974?—Sessional Paper No. 302-2/148.

No. 324—*Mr. Orlikow*

How many times has the Anti-Inflation Board or individual members of the Board met with officials of companies or unions in relation to cases before the Board, and what are the names of the companies, unions or their officials in each case?—Sessional Paper No. 302-2/324.

## PRIÈRE

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Condon, appuyé par M. Turner, il est résolu,—Que la Chambre adresse des félicitations aux membres du Régiment Royal canadien de la base des Forces canadiennes de London (Ont.) pour l'aide et les secours extraordinaires dispensés par eux aux citoyens bloqués par la neige dans le sud-ouest de l'Ontario et pour avoir sauvé bien des vies par leur action rapide et efficace au cours de la récente tempête de neige, et qu'elle demande instamment au ministre de la Défense nationale d'accorder à ce régiment une citation pour les remarquables actes de civisme accomplis par ses membres.

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Young, appuyé par M. Railton, il est résolu,—Que la Chambre demande instamment au gouvernement fédéral de se mettre immédiatement en rapport avec les responsables provinciaux et municipaux en vue de fournir les secours d'urgence nécessaires au sud de l'Ontario bloqué par la neige sous forme d'aide pécuniaire, d'aide en nature ou en services et qu'elle prenne en considération la possibilité de couvrir ou payer les frais des secours fournis par la milice et le ministère de la Défense nationale.

M. MacEachen, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, d'un protocole d'entente fédéral-provincial touchant l'exploitation et la gestion des ressources minérales sous-marines au large des provinces maritimes, accompagné d'un communiqué conjoint en date du 1<sup>er</sup> février 1977. (Document parlementaire n° 302-5/66).

En conformité des dispositions du paragraphe (4) de l'article 39 du Règlement, les trois questions suivantes sont transformées en ordres de dépôt de documents, savoir:

N° 148—*M. Orlikow*

1. Durant l'année financière 1975-1976, quels contrats de services professionnels ont été accordés pour l'étude, l'examen et l'analyse a) des politiques, des programmes ou des analyses d'information présents ou futurs, et notamment de leur efficacité, b) de l'administration ou des activités internes du ministère de l'Environnement?

2. Quels étaient le montant et le nom du bénéficiaire de chacun des contrats?

3. Quels étaient les chiffres correspondants pour l'année financière 1973-1974? (Document parlementaire n° 302-2/148).

N° 324—*M. Orlikow*

Combien de fois la Commission de lutte contre l'inflation ou certains de ses membres ont-ils rencontré des représentants d'entreprises ou de syndicats relativement à ces cas présentés à la Commission et quel est, dans chaque cas, le nom des entreprises, des syndicats ou de leurs représentants? (Document parlementaire n° 302-2/324).